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Betreft: Art. 47 vragen - parkeeroverlast voormalige gymzaal basisschool Fons Olterdissen in Daalhof 
 
Geacht college, 
 
Door bewoners van Daalhof Noord ben ik op de hoogte gesteld van overlast welke door de harmonie 
Kunst Door Oefening, verder afgekort als KDO, wordt veroorzaakt. De overlast betreft parkeren op de 
openbare ruimte achter de voormalige gymzaal van basisschool Fons Olterdissen te Daalhof. 
De overlast die veroorzaakt wordt, is het parkeren en het aanrijden via een voetpad. 
 
Daarnaast maakt men zich grote zorgen dat als KDO gaat repeteren daar op de openbare ruimte 
geparkeerd gaat worden.  
Ook nu bij de verbouwing staan er auto’s geparkeerd van waaruit niet gewerkt wordt, (zie foto) 
Dit is nu structureel de gang van zaken. 
 

 
 
Ook werkbusjes blijven staan zonder dat eruit gewerkt wordt (zie foto). 
 



 

 
 
Dit roept voor de fractie van Groep Gunther de volgende vragen op: 
 

 Bent u het met ons eens dat men niet over het voetpad naar de achteringang van de 
voormalige sportzaal mag rijden zodat nu diepe sporen in het aangelegen grasveld duidelijk 
te zien zijn? Zo ja, waarom wordt er niet gehandhaafd? 

 Is ervoor nu een parkeervergunning afgegeven om op de openbare ruimte achter de 
voormalige gymzaal te parkeren tijdens werkzaamheden? 

 Is er een parkeervergunning afgegeven voor parkeren achter de voormalige gymzaal voor de 
repetities van KDO? 

 Bent u het met ons en de bewoners eens dat de openbare ruimte gelegen achter de gymzaal 
geen parkeerplek is voor de werkzaamheden en ook niet later voor de repetities van KDO? 

 Bent u het met ons eens, dat de hoofdingang gelegen aan de Aureliushof van de voormalige 
gymzaal gehandhaafd moet blijven en dat niet de achteringang gelegen aan de Romeinse 
baan als zijnde ingang wordt gebruikt? 

 Dat er in de buurt genoeg gelegenheid is om te parkeren en dat KDO daar dan ook gebruik 
van moet maken? Immers, muzikanten zijn gewend om met hun instrumenten te lopen en er 
dus geen enkele reden is om aan de Romeinse baan te parkeren, deelt u onze mening hierin? 
Zo ja, hoe wordt dit kenbaar gemaakt aan de leden en bestuur van KDO? Zo nee, waarom 
niet? 

 
Ons bevreemdt het ook dat er totaal geen informatieverstrekking door KDO tussen 2018 en 28 mei 
2021 geweest is.  
 

 Bent u op de hoogte van het feit dat de KDO geen informatieverstrekking heeft gedaan 
gedurende de afgelopen periode (tot en met 28 mei terwijl er wel werkzaamheden 
plaatsvonden) om de bewoners te informeren over de werkzaamheden c.q. de repetities die 
gaan plaatsvinden? 

 
Ook zijn er tijdens de werkzaamheden emmers zeepsop, verfresten en dergelijke op het grasveld aan 
de openbare ruimte gestrooid. Graag hier uw reactie op. 
 
 
Wij zien uw reactie graag tegemoet. 
 
Vriendelijke groet, 
 
John Gunther  
Fractievoorzitter Groep Gunther 



 
 
 
 
 
 
 


